



Terms and Conditions:

- The promotion is only valid for bookings made latest by 31st August 2024 and for travel period from 16th June to 30th September 2024.
- Promotion is valid on all fare brands on bookings starting AED 20000 per package.
- Deposits are only applicable for bookings made more than 35 days before the departure date.
- Deposits are non-refundable and are based on a price starting AED 9 per person, but some holidays may require a higher deposit to be paid. You will be advised of the exact deposit required before your holiday is confirmed.
- The Skyward Miles will be credited to the customers Skywards account basis on these bookings - For travel from 16th June to 31st July – 1st week of August and for travel from 1st August – 30th September – 1st week of October.
- This promotion is not valid with any other ongoing promotions, gift certificate redemption, and/or additional discounts.
- Emirates reserves the right to add or remove any Packages offered from its website without prior notice to any party.
- The purchase of the Packages will be at all times governed by the Booking Conditions on the Emirates website - <https://www.emiratesholidays.com/ae/terms/agency>.
- The bonus 10,000 Miles is applicable only to the lead passenger in the booking.
- Promotion will be only applicable for Cardholders using www.emiratesholidays.com/ae_en/promotions/emirates-nbd in order to make the booking.
- The promotion is valid from 8th June till 31st August 2024
- This promotion can only be availed once per customer.
- The promotional discount does not apply on transfers and does not apply on taxes and fuel surcharges.
- Emirates NBD reserves the right, at its absolute discretion, to amend/add/modify/vary/cancel and/or supplement these terms and conditions at any time without any prior notification to the

الشروط والأحكام:

- يسري العرض الترويجي فقط على الحجوزات التي يتم إجراؤها في موعد أقصاه 31 أغسطس للسفر من 16 يونيو إلى 30 سبتمبر 2024.
- يسري العرض الترويجي على جميع العلامات التجارية للحجوزات التي تبدأ من 20,000 درهم لكل باقة.
- يطبق شرط القيام بالدفعات المقدمة فقط على الحجوزات التي تتم قبل أكثر من 35 يوماً من تاريخ المغادرة.
- لن يمكن استرداد الدفعات المقدمة، وهي تخضع لتعريفه تبدأ من 9 دراهم للشخص الواحد، لكن بعض العطلات قد تتطلب سداد دفعة مقدمة أعلى، وسيتم إعلامك بالمبلغ المطلوب تماماً قبل تأكيد عطلتك.
- ستتم إضافة أميال سكاى واردز إلى حساب سكاى واردز الخاص بالعملاء بناءً على هذه الحجوزات - للسفر من 16 يونيو إلى 31 يوليو - الأسبوع الأول من أغسطس وللسفر من 1 أغسطس إلى 30 سبتمبر - الأسبوع الأول من أكتوبر
- لا يسري هذا العرض الترويجي مع أي عروض ترويجية قائمة أخرى واستبدال قسائم الهدايا و/ أو الخصومات الإضافية.
- تحتفظ طيران الإمارات بحقتها في إضافة أو إزالة أي باقات مقدمة من موقعها الإلكتروني دون إشعار أي طرف مسبقاً.
- تخضع عمليات شراء الباقات في جميع الأوقات لشروط الحجز على موقع طيران الإمارات <https://www.emiratesholidays.com/ae/terms/agency>
- تطبق المكافأة البالغة 10,000 ميل فقط على المسافر الرئيسي في الحجز.
- يطبق العرض الترويجي فقط على حاملي البطاقات عند استخدامها www.emiratesholidays.com/ae_en/promotions/emirates-nbd لإجراء الحجز.
- يسري العرض الترويجي من 8 يونيو ولغاية 31 أغسطس 2024
- يمكن لكل عميل الاستفادة من هذا العرض لمرة واحدة فقط.
- لا يطبق الخصم الترويجي على عمليات التحويل المالي، كما لا يطبق على الضرائب ومصاريف الوقود الإضافية.
- يحتفظ بنك الإمارات دبي الوطني بحقه، ووفقاً لتقديره المطلق، بتعديل / إضافة / تبديل / تغيير / إلغاء و/ أو استكمال هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار حامل بطاقة البنك مسبقاً مع عدم تحمل أدنى مسؤولية من جانبه.
- هذه الشروط والأحكام هي تكملة لشروط بطاقة بنك الإمارات دبي الوطني ولا تحل محلها.
- تطبق جميع شروط وأحكام الإمارات للعطلات القياسية.



بنك الإمارات دبي الوطني
Emirates NBD

bank's cardholder and without any responsibility whatsoever on its part.

- These terms and conditions supplement do not replace Emirates NBD Card conditions.
- All Standard Emirates Holidays T&Cs apply.